
 

Middelkerke 

Vragen & tussenkomsten   
van onze raadsleden op de 
gemeenteraad in 2019 
                                          

Niet altijd behalen de interventies van de Open Vld raadsleden de pers, 

benieuwd naar wat er de afgelopen jaren gebeurde…                 

hieronder een overzicht met een maandelijkse update van gestelde 

vragen/antwoorden door onze raadsleden op de gemeenteraad. 

Bronvermelding :  

- website gemeente Middelkerke verslagen gemeenteraad 

- ev. persartikels HLN – Nieuwsblad – KW - De Zeewacht – Focus - FB 

Deze informatie mag niet worden verveelvoudigd of openbaar gemaakt door om het even welke vorm van zowel gedrukte media, digitale media 

of op welke andere wijze ook. Hetgeen je te zien krijgt is enkel copy/paste, Open Vld is verder niet verantwoordelijk voor de getoonde informatie  

  



 

GEMEENTERAAD december 2019 

Mededelingen aan gemeenteraad  

Raadslid F. Spaey merkt op dat het agendapunt over de eretitel van de korpschef werd geschorst. Hij  

vraagt zich af waarom dit agendapunt op de gemeenteraad is geweest als de gemeenteraad niet  

bevoegd was om hierover te beslissen. 

De voorzitter licht toe dat de korpschef gevraagd heeft om dit punt te agenderen. Dit agendapunt zal  

niet worden ingetrokken en zal ook niet gerechtvaardigd worden. De burgemeester meldt verder nog  

dat men achteraf tot de conclusie is gekomen dat dit agendapunt niet hoefde op de gemeenteraad te  

komen. Hij meldt hier tot slot ook bij dat het schepencollege de agenda voor die raadszitting heeft  

goedgekeurd. 

Meerjarenplan 2020-2025 - deel gemeente  

Raadslid F. Annys merkt op dat het niet veel zin heeft om te debatteren over het meerjarenplan en dat  

een stemming weinig zin heeft aangezien de boekjes over het beleidsplan 2020-2025 voor de inwoners al 

gedrukt zijn. De burgemeester bevestigt inderdaad dat iedere burger vanaf morgen deze  

folder in zijn bus krijgt.  

De voorzitter, tevens schepen van financiën, geeft toelichting over het meerjarenplan met een  

Powerpointpresentatie. 

Vragen bij de toelichting van de voorzitter: 

• Raadslid M. Declerck: kostprijs van casino is geraamd op 35 miljoen euro. Zal hiervan niet  

afgeweken mogen worden?  

De voorzitter licht toe dat dit een richtprijs is. De prijs is een van de criteria. Dat kan uiteindelijk  

wat hoger of lager uitvallen.  

• Raadslid M. Declerck: kostprijs van 2,8 miljoen euro voor Kerkstraat-Leopoldlaan. Wat houdt dit  

in?  

Schepen E. Van Muysewinkel omschrijft dat deze kostprijs onder andere volgende zaken omvat:  

opwaardering van het parkeersysteem, vernieuwingen voor mindervaliden (voetpaden,…), stenen  

die losliggen, verlichting,… 

De burgemeester vult aan dat de Leopoldlaan een dode straat is. Er is onvoldoende daglicht in  

de straat waardoor het niet gaat om bomen aan te planten omdat die te weinig licht krijgen. Er zal  

eventueel gekeken worden voor bloembakken. 

• Raadslid F. Spaey vraagt zich af of er budget is voorzien voor de vlotte ontsluiting E40.  

De burgemeester antwoordt dat deze weg niet van de gemeente is en dat deze werkzaamheden  

voorzien zijn tussen de komende 4 à 10 jaar. Er moeten nog onteigeningen plaatsvinden.  

Primordiaal is het stuk driewegen – Spermaliestraat. Daarna zal pas de ontsluiting richting de  

E40 aangepakt worden (met brug of tunnel).  

 

Raadslid M. Declerck vraagt of er al een voorstel is naar waar de Paravang zal verhuizen.  

Schepen H. Dierendonck antwoordt dat dit aan het sportpark zal zijn, maar de exacte locatie zal  

pas in de toekomst worden bekendgemaakt.  

Verder vraagt raadslid M. Declerck ook naar de verkoop van vaste activa waarop de voorzitter  

antwoordt dat een aantal onroerende goederen van de gemeente in de toekomst zullen worden  

verkocht, bv. de parking aan de Koninginnelaan. Hij vermeldt hier ook bij dat de opbrengst hoger  

zal zijn dat wat er in het verleden werd geraamd. Verder is de gemeente ook van plan om de site  

in Westende-dorp, waar vroeger het oud politiebureau was, te verkopen alsook het jeugdhuis.  

Raadslid F. Annys pikt in op de vraag van raadslid M. Declerck en vraagt naar de plannen van de  

gemeente met het huis naast het gemeentehuis die vorig jaar werd aangekocht. De voorzitter  

repliceert dat de gemeente plannen heeft om een nieuw gemeentehuis te bouwen in 2024. Het  

voorstel is om het huis dan pas te verkopen samen met het gemeentehuis.  Op de vraag van raadslid F. 

Annys of er zal geïnvesteerd worden in dit huis reageert de voorzitter van neen.  



• Raadslid F. Annys merkt op in bundel 2 van het meerjarenplan dat de subsidie die dierenasiel  

Ganzeweide krijgt hoger is dan de andere. Hij merkt op dat voor deze vereniging begroot wordt  

op basis van 21.000 inwoners en voor de andere maar op 20.000 inwoners. 

Technische opmerking bij het verslag: volgend antwoord werd gemaild aan het raadslid op  

07/01/2020 

[Het feit dat de subsidie voor dierenasiel Ganzeweide geraamd werd op basis van een ander  

inwonersaantal is een louter materiële vergissing. 

Het is inderdaad logisch dat ook voor de raming van deze subsidie een inwonersaantal van  

20.000 zou genomen worden. 

De bedragen zijn echter enkel ramingen. Het correcte bedrag zal uiteindelijk berekend worden op  

basis van het exacte inwonersaantal.]. 

 

 

Omvorming sporthal De Bamburg tot gymhal  

Raadslid F. Spaey verzet zich tegen het feit dat Sporthal De Bamburg exclusief voor één sport zal  

worden gebruikt. 

Enerzijds schept dit precedenten voor andere sporten en anderzijds worden sportclubs, die gebruik  

maakten van De Bamburg, verwezen naar een andere locatie, hetgeen mogelijks logistieke problemen  

met zich meebrengt. 

Bovendien heeft dit ongetwijfeld een impact op de uitbating door de concessionaris. Raadslid F.  

Spaey had graag geweten in welke mate er afspraken gemaakt zijn met de concessionaris. 

Door de sporthal om te vormen tot een permanente turnzaal, kunnen andere activiteiten er niet meer  

plaatsvinden. Na de afschaffing van de Dernyrace zal nu ook de handelsbeurs en de Corrida niet  

meer in Lombardsijde kunnen doorgaan. Dit is opnieuw een zware klap voor Lombardsijde. 

Onze fractie zal om die reden het punt dan ook afkeuren. 

Schepen H Dierendonck stelt dat de bewering dat De Bamburg exclusief gebruikt zal worden door één  

club pertinent onjuist is. 1/3 blijft vrij voor gebruik door andere clubs, zoals petanque, badminton en  

volley. Ook de Corrida kan nog plaatsvinden] 

 

Beheer openbaar domein - nieuwe straatbenaming in het regionaal bedrijventerrein "De  

Middelpolder"  

Op de vraag van raadslid F. Annys waarom de 2 adviezen van de cultuurraad en de heemkring niet  

gevolgd zijn reageert de burgemeester dat zij het standpunt van de WVI hebben gevolgd.  

Middelpolder is de werkingsnaam van het terrein en leek dus een logische keuze. Hierop repliceert  

raadslid F. Annys dat men beter het advies van de cultuurraad en de heemkring had gevolgd.  

 
 

 

 

 

 

 

  



 

GEMEENTERAAD november 2019 
Budgetwijziging 2/2019   

De voorzitter, tevens schepen van financiën, geeft toelichting bij de budgetwijziging die volgens hem  

een eerder beperkt karakter heeft en eerder technisch van aard is. 

Vraag van raadslid M. Declerck i.v.m. kampeerbelasting. Antwoord van de voorzitter:  

bezwaarindieners hebben in beroep gelijk gekregen en dit moet boekhoudkundig verwerkt worden. De  

problematiek heeft te maken met het discriminatoir karakter van de belasting omdat de toeristische  

logies (zoals hotels) niet belast worden, maar campings wel en dat campingverblijvers bijvoorbeeld  

ook niet toegelaten worden op het containerpark. Er wordt nog opgemerkt dat de campinguitbater  

wel de belastingen heeft geïnd van de verblijvers en dus twee keer “langs de kassa” is gepasseerd.  

Intussen is er al een nieuw bezwaar ingediend. Het belatingsreglement wordt dan ook aangepast om  

de ontvangsten van de gemeente te verzekeren. 

Vraag van raadslid M. Declerck i.v.m. redenen vermindering personeelskredieten met € 876.000.  

Antwoord van de voorzitter: gevolg van verwerken werkelijke tewerkstelling (zoals  

loopbaanonderbrekingen, afwezigheden, niet ingevulde vacatures). Dit is geen echte besparing. 

Vraag van raadslid M. Declerk i.v.m. verminderd krediet casino (artikel 1.2.2 pagina 16). Antwoord van  

de voorzitter: was een investering voorzien in 2019 die (nog) niet is gebeurd. Indien nodig zal dit  

krediet voorzien worden in 2020. 

Vraag van raadslid M. Declerk: wanneer starten werken in centrum Lombardsijde? 2020 of 2022?  

Antwoord burgemeester: eerste werken starten voor Pasen 2020 en hebben te maken met de  

trambedding. De “grote” werken zouden starten eind 2020, maar burgemeester werd verwittigd dat er  

een kans bestaat dat de werken pas in 2022 zullen starten. De burgemeester heeft reeds  

aangedrongen bij de Vlaamse minister-president om de werken niet te vertragen. De burgemeester  

beklemtoont het belang van goede en directe contacten in “Brussel” 

 

Gemeentelijke verordening conformiteitsattesten  

Raadslid F. Spaey is voorstander van goede woningen maar ziet geen meerwaarde in de attesten. Er  

zijn reeds diverse mogelijkheden om de kwaliteit van de woningen te bewaken tot en met de  

onbewoonbaarverklaring. Nu worden de “goede” verhuurders gestraft met nieuwe administratieve  

lasten. 

De burgemeester kan het standpunt van de open VLD-fractieleider bijtreden in het geval van een  

gemeente zonder problemen. In Middelkerke stellen er zich wel degelijk problemen van o.a. kleine  

wooneenheden, verouderde panden en huisjesmelkerij. Dit heeft dan weer een effect op het  

aantrekken van “sociale gevallen”. Er wordt verwezen naar de situatie in Westende-bad en de acties  

die daar werden gepland en deels reeds uitgevoerd werden. De administratieve last die komt kijken bij  

de attesten is niet zo groot. De attesten worden aan iedereen opgelegd die zich in dezelfde  

voorwaarden bevindt. De burgemeester wijst ook op het veiligheidsaspect verbonden aan de kwaliteit van 

de woningen en zijn verantwoordelijkheid ter zake. 

Belastingsreglement op het niet hebben van een geldig conformiteitsattest   

Raadslid F. Spaey stelt dat zijn fractie principieel tegen het verhogen van de fiscaliteit is. Zijn fractie  

zal de verkiezingsbelofte nakomen en geen belastingverhogingen goedkeuren (uitgezonderd  

wanneer het veiligheidsaspect primeert). Reglementen die gelijkblijvende bedragen voorzien zal zijn  

fractie wel goedkeuren.  

Volgens de voorzitter moet men het totale plaatje bekijken. Er is sprake van verschuivingen inzake  

belastingen, met onder meer de daling van de personenbelasting. Dit zal aan de raad voorgelegd worden 

tijdens een volgende zitting, samen met het meerjarenplan. 

 



 

Belastingreglement op het exploiteren van toeristische logies - aanslagjaar 2019  

 

Raadslid M. Declerck vraagt naar de oorsprong van de bedragen en de geraamde opbrengst. De  

voorzitter antwoordt dat er een vergelijking is gebeurd met de andere gemeenten en dat Middelkerke  

nog zeer gematigde bedragen heeft. Hij zal de raming van de opbrengst laten berekenen. Het  

reglement vindt toepassing vanaf 2019 om de problematiek van de campingbelasting op te vangen. 

Op de opmerking van raadslid F. Annys dat hij dit niet kan aanvaarden, stelt de voorzitter dat het de  

schuld is van zijn fractie die tijdens de vorige legislatuur heeft nagelaten om op te treden ook al waren  

de problemen toen reeds gekend. Er wordt ook verduidelijkt dat er geen sprake is van een dubbele  

belasting wat de regeling tweede verblijven betreft. 

Volgens J. Töpke is er geen evenredige aanpassing van de tarieven wat de logiesvormen betreft. Zo  

worden vakantiewoningen extra belast, terwijl er geen gelijkaardige verhoging is voor de campings. Hij  

vreest dat dit mogelijks een bron van nieuwe klachten is. Volgens de voorzitter is er een verschil in  

fiscaal regime tussen de soorten logies en zijn de tarieven voor de campings reeds hoog in  

vergelijking met andere gemeenten. 

Raadslid L. Verstraete wijst raadslid J. Töpke op een contradictie in zijn verklaringen omdat hij  

enerzijds principieel tegen belastingverhogingen is en anderzijds pleit voor het verhogen van  

sommige tarieven. Het raadslid antwoordt dat hij met zijn tussenkomst wil wijzen op mogelijke 

discriminerende elementen die voor problemen kunnen zorgen in de toekomst. 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Selectieprocedure Casino 

"Met betrekking tot het casino dossier had ik graag vernomen wie in de jury zat om de 7 kandidaturen  

te beoordelen en waarom er 3 partijen geweerd zijn uit de selectie." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"De selectieleidraad overheidsopdracht voor het ontwerp, de realisatie en het onderhoud van het  

nieuwe casino (goedgekeurd door de gemeenteraad van 13 juni 2019) bepaalt aan welke minimale  

voorwaarden de kandidaten moeten voldoen. 

De selectieleidraad voorziet een selectiebeperking.  

'Op grond van artikel 79 Wet Overheidsopdrachten heeft de Aanbesteder het recht om het aantal  

geselecteerde inschrijvers te beperken.  

De Aanbesteder zal het aantal geselecteerde inschrijvers in beginsel beperken tot drie (3). Het aantal  

wordt beperkt omwille van de grootte van de opdracht zodat voor de inschrijvers er een reële kans op  

toewijzing bestaat én voor de Aanbesteder de evaluatie van de offertes beheersbaar blijft.  

In geval van een gelijke score kan het aantal van drie (3) verhoogd worden tot maximaal vijf (5). Indien  

er gelijke scores zouden bestaan zodat er meer dan vijf (5) inschrijvers zouden moeten worden  

geselecteerd, zal voor de laagst geklasseerde inschrijver(s) een loting worden georganiseerd.  

Omwille van het belang dat de Aanbesteder hecht aan de architecturale kwaliteit van het gebouw zal  

de doorselectie in eerste instantie geschieden aan de hand van de drie (3) referenties die de architect  

opgeeft. Hierbij zal de relevantie van de referenties voor onderhavige opdracht beoordeeld worden  

aan de hand onder meer de volgende beoordelingselementen: functie van het gebouw, bouwvolume,  

locatie, bouwbudget.  

In geval van gelijke scores voor de referenties van de architect zullen de referenties van de  

landschapsarchitect worden beoordeeld op dezelfde wijze.  

In geval de scores dan nog gelijk zijn, zullen de referenties van de ontwikkelaar worden beoordeeld op  

dezelfde wijze.  

In geval de scores nog gelijk zijn, wordt de visienota beoordeeld. 

In geval de scores nog gelijk zijn en het aantal meer dan vijf (5) bedraagt, volgt een loting.'  

De gemeente ontving zeven aanvragen tot deelname. De zeven kandidaten voldeden aan het  

gevraagde van de selectieleidraad met betrekking tot het toegangsrecht, de financiële en  

economische draagkracht en de technische bekwaamheid. Aangezien het aantal kandidaten boven  

het vooropgestelde aantal van minimaal drie en maximaal vijf lag, bestond een noodzaak tot  

doorselectie. 



De doorselectie gebeurde – conform de selectieleidraad – aan de hand van de drie referenties van de  

architecten. Hiervoor werd geen jury samengesteld.  

Voor de beoordeling van de kandidaturen werd een ambtelijk selectieverslag opgemaakt door de  

leidend ambtenaar, onder begeleiding van het aangestelde advocatenkantoor Dirk De Keuster, die  

zich voor de interpretatie van de referenties van de architecten liet bijstaan door de hen aangestelde  

vakspecialisten, de professoren Raf De Saeger en Georges Allaert. Deze vakspecialisten hadden een  

louter adviserende rol.  

In het selectieverslag werd voor de beoordeling van de referenties van de architecten o.a. rekening  

gehouden met de bevindingen van de professoren.  

In het verslag wordt voorgesteld om de kandidaten Bouwteam Nautilus, Nes, The Pearl en Casino  

Middelkerca te selecteren, aangezien de referenties van hun architecten afdoende gelijkenissen  

vertonen met de opdracht van de gemeente voor wat betreft de functie, de locatie en het bouwbudget.  

In het verslag wordt eveneens voorgesteld om de kandidaten Dekei, Pasino Middelkerke en  

Samenwerkingsverband Kust niet te selecteren aangezien de referenties van hun architecten geen  

afdoende gelijkenissen vertonen met de opdracht van de gemeente voor wat betreft de functie, de  

locatie en het bouwbudget. 

Op 12 november 2019 heeft het college van burgemeester en schepenen het selectieverslag  

goedgekeurd, waarbij het college zich de motieven van het selectieverslag eigen maakte." 

Uit de bespreking: 

- Het selectieverslag zal aan alle gemeenteraadsleden gemaild worden. 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Brandweerzone 

"Hoe zit het met de nieuwe brandweerzone, zijn daar al verdere 

stappen voor ondernomen?" 

 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Het college van burgemeester en schepenen heeft op 8 oktober 

2019 de verklaring van de  

burgemeester van Middelkerke om de hulpverleningszone zone1 

te verlaten om een nieuwe  

hulpverleningszone op te starten samen met de gemeenten De Panne en Koksijde en de stad Nieuwpoort 

bekrachtigd. 

De mogelijkheden om de hulpverleningszone te verlaten en een nieuwe hulpverleningszone op te  

starten worden momenteel op ambtelijk niveau onderzocht. De piste om samen met de politiezone  

Westkust een veiligheidszone op te richten met het oog op een verregaande samenwerking op  

politioneel vlak wordt eveneens onderzocht.  

Er wordt gestreefd naar een finalisering van het project eind 2020. Hiertoe vindt overleg plaats op  

ambtelijk en op politiek niveau, o.a. met de gouverneur en de bevoegde minister. 

De principiële goedkeuring van de uitstap uit de hulpverleningszone en de oprichting van een nieuwe  

hulpverleningszone worden geagendeerd op de gemeenteraad van 18 december 2019." 

Uit de bespreking: 

- Op de opmerking van raadslid M. Declerck dat hij vooral bezorgd is voor de betrokken  

personeelsleden stelt de burgemeester dat er aan hun voorwaarden niets zal veranderen. De  

condities blijven minstens gelijk en het aantal prestaties kan desgevallend verhogen omdat sommige  

lokale taken wellicht opnieuw zullen kunnen via de brandweer… 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Zebrapad Slijpe 

"In deelgemeente Slijpe aan het einde van de Spermaliestraat t.h.v nr 316 is het zebrapad nog niet  

terug geschilderd na de werken, kan daar werk van gemaakt worden?" 

Antwoord van DEDECKER Tom: 

"Uit telling bleek dat de oversteekbaarheid van de Spermaliestraat door de aanleg van de ringweg  

geen probleem meer is. Conform het vademecum voor voetgangersvoorzieningen van het ministerie  

van de Vlaamse gemeenschap Departement leefmilieu en infrastructuur werd er tijdens de werken  



dan ook geopteerd om geen voetpad meer te voorzien. 

Gezien de nabijheid van de school zou er kunnen geopteerd worden om vanuit educatief oogpunt toch  

een zebrapad te plaatsen. Deze overweging zal worden besproken op de mobiliteitscel van maandag  

25/11/2019. Indien gewenst kan er daarna op korte termijn een zebrapad aangelegd worden." 

Uit de bespreking: 

- Op de opmerking van raadslid F. Annys dat er desgevallend een 'regenboogzebrapad' kan  

aangelegd worden vlakbij de school, antwoordt de voorzitter dat deze suggestie overgemaakt zal  

worden aan de mobiliteitscel. 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Kleine windmolens 

"Standpunt ivm kleine windmolens?" 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Het gemeentebestuur is niet tegen windmolens. Het gemeentebestuur is wel tegen een wildgroei aan  

kleine windmolens en tegen het grootschalige project met 18 windmolens van 200 meter hoog. De  

gemeente wenst ook geen 'amalgaam' van windmolens ...  

De gemeente wacht een inplantingsplan van de provincie af. Hierbij verwijs ik tevens naar het laatste  

standpunt van het college (ongeveer 1 maand geleden): 

'Het gemeentebestuur is van oordeel dat men moet zoeken naar het voorzien van enkele grote  

windturbineparken strategisch verspreid over de hele provincie met een bedrijfszekere  

energieproductie volgens de Kyoto-normen eerder dan het voorzien van her en der willekeurig  

geplaatste kleine windmolens of windtrommels op alle mogelijke plaatsen met een onzekere  

rendabiliteit en een onomkeerbare schade binnen (residentiële) woonwijken of open  

polderlandschappen.'  

In het Vlaamse regeerakkoord werd opgenomen dat de bevoegdheid ivm het plaatsen van  

windmolens zal worden overgedragen aan de gemeenten. Het is dus ook wachten op de uitvoering  

van dit akkoord." 

  



 

GEMEENTERAAD oktober 2019 
Raadslid F. Annys merkt op dat er voor de meeste kerken geen investeringstoelage voorzien is en  

vraagt wat de plannen zijn met de kerken. De burgemeester reageert dat pastoor Luc De Baene op  

pensioen gaat en dat er nog 1 pastoor zal overblijven in Middelkerke. Die heeft besloten om nog in 3  

deelgemeenten (nl.: Middelkerke, Westende en Lombardsijde) erediensten te organiseren.  

Investeringen die vermeld staan zijn onder andere de verbouwing aan de Sint Willibrorduskerk te  

Middelkerke en de restauratie van een stuk van de pastorie te Middelkerke. De burgemeester haalt  

verder aan dat de kerk van Sint-Pieters-Kapelle ontwijd werd. Verdere toekomstplannen voor de  

kerken zullen bekeken worden met het kerkbestuur. De burgemeester vermeldt dat hij een goede  

verstandhouding heeft met de pastoor.  

Raadslid F. Annys haalt aan dat er vanuit het hinterland vragen zijn om bijvoorbeeld nog een jaarmis  

te kunnen organiseren ter nagedachtenis van een overleden persoon en vraagt of de burgemeester  

hierin kan tussenkomen om dit mogelijk te maken. Hierop reageert de burgemeester met de vraag of  

dit wel de moeite waard is om te voorzien, gezien o.a. de hoge kosten voor onderhoud van de  

gebouwen. 

Raadslid M. Declerck vraagt zich af waarom er zoveel geld voorzien wordt voor exploitatie. De  

burgemeester antwoordt hierop dat dit geld is voor onderhoudswerken aan de kerken aan de binnen- 

en buitenzijde zoals ook bijvoorbeeld het kuisen van de ramen van de kerk van Leffinge (wat jaarlijks  

€ 17.000 kost).  

Raadslid F. Spaey merkt op dat de exploitatietoelagen in de eerste jaren lager zijn dan in de latere  

jaren en dat deze jaarlijks omhoog gaan. De burgemeester antwoordt hierop dat dit gaat om cijfers  

van een meerjarenplanning en dat dit de cijfers zijn die gevraagd worden door de kerkfabrieken. 

 

Vaststellen van de werkingsbijdrage van de gemeente Middelkerke in de  

hulpverleningszone 1 West-Vlaanderen voor het dienstjaar 2020   

Raadslid F. Spaey vraagt of het personeel zijn job zal kunnen behouden en vraagt wat er hier blijft van  

materiaal. De burgemeester bevestigt dat al het materiaal dat hier zit ook hier blijft. Er zal een  

boedelbeschrijving plaatsvinden.  

Raadslid M. Declerck vraagt wat er met de ambulance zal gebeuren. De burgemeester reageert dat  

deze zal blijven. De burgemeester heeft vergaderd met de burgemeesters van de 4 gemeenten  

samen. Het is de bedoeling dat de ambulance blijft zoals het is. 

Raadslid M. Declerck merkt op dat de burgemeester het in de pers ook had over de politiezone. Wat  

hiermee? 

De burgemeester reageert dat het de bedoeling is om een veiligheidszone op te richten met de 4  

gemeente samen (De Panne, Koksijde, Nieuwpoort en Middelkerke). Het is niet de bedoeling om  

samen te smelten of te fusioneren, maar enkel om samen te werken.  

De gemeenteraad in openbare, gewone zitting bijeen; 

Gezien het decreet over het lokaal bestuur; 

Gelet op het besluit van de gemeenteraad van Middelkerke dd. 14/10/2014 (14) houdende de instap in  

de Hulpverleningszone 1 West-Vlaanderen vanaf 1 januari 2015 en het goedkeuren van de financiële  

verdeelsleutel en de daaraan verbonden modaliteiten; 

Gelet op de bespreking van de ontwerpbegroting 2020 van de Hulpverleningszone 1 West-Vlaanderen  

op de Zoneraad van 23 september 2019; 

Overwegende dat het uitgaande van de autonomie van de gemeente aangewezen is dat de gemeente  

zich akkoord verklaart met de gemeentelijke werkingsbijdrage die in de begroting 2020 van de  

Hulpverleningszone 1 West-Vlaanderen ingeschreven zal worden; 

Gezien de ontwerpbegroting 2020 van de Hulpverleningszone 1 West-Vlaanderen, ontvangen op 25  

september 2019 (via mail); 

Overwegende dat het benodigde budget voor de financiering van deze uitgave ten bedrage van 



€ 1.050.335 voorzien zal worden op budgetsleutel 04100/6494003 van het exploitatiebudget 2020; 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

Beslist:  

Artikel 1:  

Het aandeel van de gemeente Middelkerke in de totale werkingsbijdrage voor de Hulpverleningszone  

1 West-Vlaanderen vast te stellen op € 1.050.335 (budgetsleutel 04100/6494003 van het  

exploitatiebudget 2020). 

Artikel 2:  

Afschrift van dit besluit over te maken aan de voorzitter van de Zoneraad van de Hulpverleningszone 1  

West-Vlaanderen, Siemenslaan 8, 8020 Oostkamp en aan dienst financiën. 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Kerkwegel Schore 

"Stand van zaken aanleg kerkwegel in deelgemeente Schore" 

 

Antwoord van VAN MUYSEWINKEL Eddy: 

"De uitbouw van de kerkwegel / trage weg in Schore werd on hold geplaatst gezien de 

noodzaak voor de bouw van een brug en het kostenplaatje (+/- 200.000 € ) die dit met 

zich mee brengt." 

Uit de bespreking: 

Raadslid F. Annys schrikt van de dure prijs van de brug. Hij stelt zich de vraag of dit niet 

goedkoper kan. 

  



 

GEMEENTERAAD september 2019 
Deelname raamovereenkomst Farys voor de aankoop van digitale schoolborden,  

touchscreens en specifiek schoolmeubilair  

Raadslid F. Spaey merkt op dat de LDD-fractie tijdens de vorige legislatuur forse kritiek had op de  

raamovereenkomsten en vraagt waarom er nu wel gebruik van gemaakt wordt. 

De burgemeester merkt op dat de overeenkomsten gesloten werden tijdens een vorige legislatuur en  

dat de verbintenissen moeten nageleefd worden. Er zijn raamovereenkomsten die men in de toekomst  

zal opheffen. Deze is echter wel relevant. Het betreft trouwens een kleine, specifieke markt. 

 

Vacantverklaring van de betrekking van algemeen directeur  

Raadslid F. Spaey geeft de voorkeur aan een procedure via aanwerving waarbij iedereen kan  

deelnemen. De huidig waarnemend algemeen directeur zorgt intussen voor de continuïteit. In de  

praktijk betekent een bevorderingsprocedure dat het aantal kandidaten wellicht beperkt zal zijn tot 1  

iemand. Bij werving is er kans op meer kandidaten met eventueel ruime ervaring. Bij dergelijke  

procedure kunnen ook personeelsleden van de gemeente meedoen en hebben ze zelfs een zekere  

voorsprong. 

De burgemeester stelt dat de procedure iets vroeger dan gepland aan bod komt, mede op vraag van  

de huidige wnd. algemeen directeur die de vervangingsopdracht wenst te beëindigen. Er moet dus  

een keuze ivm selectieprocedure gemaakt worden. Het betreft een vertrouwensfunctie. Er is kwaliteit  

in huis. Er is behoefte aan continuïteit. Via werving komen tal van kandidaten in aanmerking die niet  

aangesteld werden bij de inkantelingsprocedure. Er is hoe dan ook een examen en een proeftijd van  

een jaar voorzien. Door te kiezen voor bevordering geef je de mensen binnen het eigen huis kansen. 

Volgens de voorzitter is er voor beide pistes iets te zeggen, maar bevordering toont aan dat je de  

eigen mensen een kans geeft. Een kennis van het huis zorgt ook voor doorgedreven continuïteit met  

kennis van de ambtenarij en de problematiek binnen de organisatie. De keuze is een  

opportuniteitsoordeel. De huidige meerderheid vindt het het meest aangewezen om te gaan via  

bevordering. 

 

Vraag van Frederick Spaey: Onderwerp: Avondmarkt Lombardsijde 

"Is er reeds een evaluatie geweest van de avondmarkt in Lombardsijde?" 

Antwoord van LEJAEGHERE Natacha: 

"Verschillende mensen hebben mij aangesproken dat ze het beu waren om 34 jaar lang de  

avondmarkt voor de deur te hebben. Het verleggen van de tram bood ook meteen een opportuniteit  

voor het gebruik van het Dorpsplein. We hebben met de organisatoren van de avondmarkten  

gesproken. Zij waren voor het idee te vinden. De meeste avondmarkten waren een succes. We gaan  

kijken of het interessant is om het aantal markten in te krimpen en meer te centraliseren rond het  

seizoen. We gaan er zeker nog mee door en bekijken verder de situatie. Een Dorpsplein moet leven  

en we zullen er alles aan doen om daar opnieuw leven in te brengen." 

Uit de bespreking: 

Raadslid F. Spaey suggereert om het Dorpsplein te egaliseren zodat het plein makkelijker en veiliger  

begaanbaar is 

 

Geen GEMEENTERAAD augustus 2019 

 



    GEMEENTERAAD juli 2019 
 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Deelsteps 

" Ivm het pilootproject deelsteps stel ik voor in verschillende 

wandelzones (Zeedijk,  

Epernayplein en Normandpark) de snelheid te beperken tot 8 à 

10km/u ipv de huidige 18km/u. 

Dit is perfect mogelijk in te stellen op alle deelsteps door de gps 

sturing. 

Hierdoor kunnen we het risico op ongevallen met wandelaars sterk 

verminderen en gebruikers van deze steps aansporen fietspaden te 

gebruiken daar de snelheid hier hoger zal liggen.Om het 'wildplaatsen' tegen te gaan worden best enkele 

parkeerzones voor deelsteps voorzien + een duidelijkere communicatie ivm de wetgeving en veiligheid naar 

de burgers toe via oa de website." 

 

Antwoord van VAN MUYSEWINKEL Eddy: 

"Een eerste evaluatie is voorzien op het einde van deze maand. 

Er werd reeds gevraagd om bepaalde wandelzones te beveiligen en om de maximumsnelheid te  

beperken. De firma heeft beloofd om dit te onderzoeken. 

De Koning Ridderdijk zal niet meer toegankelijk zijn voor de deelsteps om de voetgangers te  

beschermen en om tegemoet te komen aan de opmerkingen van een kustrijwielverhuurder die  

onlangs geïnvesteerd heeft in steps. De zeedijk is voetgangerszone. Men moet er dus stapvoets rijden  

in toepassing van de wegcode. 

Op de website van de gemeente worden de regels rond het gebruik van deelsteps toegelicht voor de  

geïnteresseerden en gebruikers. De eerste week werd er zo'n 1.285 keer met een deelstep gereden in  

de gemeente." 

 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Epernayplein 

 

" Ondanks dat het Epernayplein terug toegankelijk is voor iedereen met 

fietsen,  

gocarts enz blijft het in de zone richting reuzenrad een gevaarlijke 

situatie gedurende de ganse dag." 

 

Antwoord van VAN MUYSEWINKEL Eddy: 

"Het Epernayplein valt in een voetgangerszone waar de zgn. 

voortbewegingstoestellen toegelaten  

zijn. Men is verplicht zich stapvoets in de zone te begeven. Als de 

dichtheid van het voetgangersverkeer de doorgang bemoeilijkt dienen 

fietsers af te stappen." 

 

- 2 foto's van verkeersborden - situatie Epernayplein worden door het raadslid afgegeven tijdens de  

zitting en aan het dossier toegevoegd. 

- Volgens raadslid J. Töpke zou de signalisatie op het Epernayplein niet correct zijn en aanleiding  

geven tot verwarring. 

- Er ontstaat een gedachtenwisseling tussen diverse raadsleden. De voorzitter besluit deze met de  

opmerking dat de opmerkingen zullen voorgelegd worden aan de bevoegde dienst voor verder  

onderzoek en opvolging. We zullen contact opnemen met de firma van de deelsteps en hen vragen of het 

mogelijk is de snelheid in de voetgangerszone te beperken tot stapvoets rijden. Dit komt neer op maximaal 

5 à 6 km/u. Op de website zullen we de regels rond het gebruik van deelsteps communiceren naar de 

burgers. 



 

GEMEENTERAAD juni 2019 
Retributiereglement voor het containerpark  

Volgens raadslid F. Spaey is het tariferen van sommige fracties die vroeger gratis waren een  

verhoging van lasten en dus zal zijn gemeenteraadsfractie dit niet goedkeuren. Als er toch moest  

getarifeerd worden dan kon het bestuur ook compenserende maatregelen voorzien.  

Schepen H. Dierendonck licht toe dat de hervaststelling van het reglement normaal samen zou gaan  

met de ingebruikname van het nieuwe containerpark. De aanpassingen die nu voorliggen aan het  

reglement zijn wettelijk verplicht door de hogere overheid (VLAREM-wetgeving) indien de gemeente  

subsidies wil krijgen voor het nieuw containerpark. Het bestaande retributiereglement voldoet niet aan  

de verplichte bepalingen. Het voorzien van compenserende maatregelen is niet zo eenvoudig als men  

afvaltoerisme wil vermijden. 

De voorzitter merkt op dat dit geen belastingen betreft, maar wel een zgn. retributie. Men betaalt en  

krijgt er rechtstreeks iets voor in de plaats.  

Schepen E. Van Muysewinkel vermeldt dat de tarieven die voorliggen gespiegeld zijn aan de  

buurgemeenten om afvaltoerisme tegen te gaan.  

Volgens de burgemeester had het vorig bestuur deze aanpassingen reeds moeten doorvoeren. 

 

Aankoop van een nieuwe straatveegmachine  

Op de vraag van raadslid F. Annys waarom dit dossier aan de raad wordt voorgelegd verduidelijkt de  

voorzitter dat de traditionele lijst met investeringen in zijn vroegere vorm niet meer bestaat. In  

afwachting van de toepassing van de nieuwe regels is een tussenkomst van de gemeenteraad nodig  

voor investeringen van enige omvang. 

Volgens raadslid F. Annys is het bestek zeer gedetailleerd en worden er geen varianten toegelaten.  

Schepen E. Van Muysewinkel antwoordt dat dit bestek werd opgemaakt door mensen die met de  

machine zullen moeten werken en dat de markt grondig werd verkend. Volgens de voorzitter laat  

dergelijke manier van werken ook minder vrijheid bij de gunning en is de kans op problemen in dit  

verband bijgevolg ook kleiner. 

Vraag raadslid Franky Annys  Onderwerp: City Trail 

"City Trail: Dit staat nog op de site van de gemeente dit brengt onduidelijkheid, kan de site 
aangepast 
worden? Na het succes van vorig jaar zijn veel inwoners, verenigingen en toeristen 
teleurgesteld dat dit niet 
meer zal doorgaan. Komt er een alternatief?" 

Antwoord meerderheid : 

"De City Trail en de Santa Run slaan de handen in elkaar. Dat wil zeggen dat er 1 recreatief 
loopevenement georganiseerd wordt waarbij de deelnemers in een ‘Santa’ pakje lopen en terzelfdertijd door 
verschillende gebouwen en locaties mogen lopen. Hiermee trachten we het belevingsmoment nog wat 
kracht bij te zetten en i.p.v. 2 evenementen met matig aantal deelnemers te herleiden tot 1 evenement met 
een grotere opkomst en aldus meer uitstraling. Aangezien dit evenement ook de kerstsfeer centraal wil 
zetten leek de keuze van datum vanzelfsprekend. De City Trail verdwijnt dus niet, maar smelt samen met de 
Santa run, voorzien eind december. Vanuit de sportdienst zal dit gecommuniceerd worden op de website van 
de gemeente Middelkerke, onder de rubriek ‘Vrije Tijd – City Trail'." 

 

  



 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Cultuurmedewerkster 

"Een cultuurmedewerkster die onlangs in dienst genomen is van de gemeente om onze cultuur op de  

kaart te zetten. Komt op tv om de cultuur en het toerisme in Nieuwpoort te promoten. Is dit wel  

verenigbaar? Welke overeenkomst is er, en wat is de taakomschrijving met de betrokkene." 

Antwoord van VAN MUYSEWINKEL Eddy: 

"We veronderstellen dat raadslid Franky Annys refereert aan de samenwerking van het  

gemeentebestuur met mevrouw xxxxxx. Met betrokkene is geen arbeidsovereenkomst  

gesloten, xxxxxx is dus niet ‘in dienst’ bij de gemeente Middelkerke. 

Mevrouw xxxxxx voert wel een freelance opdracht uit voor het bestuur. Deze werd gegund op  

05/02/2019 en heeft een looptijd van 10 maanden. De opdracht houdt in dat zij vanuit haar expertise  

op een kwalitatieve manier onderzoek verricht naar, en gericht advies geeft over, het cultuurbeleid in  

Middelkerke. 

Volgende taken zal mevrouw xxxxxx concreet uitvoeren, uiteraard in nauwe samenwerking met de  

cultuurdienst zelf: 

• Het in kaart brengen van de huidige programmatie en werking van de verschillende zalen en  

verenigingen. 

• Oplijsten van noden en tekorten. 

• Doorlichting van de budgetten en personeelsbezetting.  

• Onderzoek naar de werking van succesvolle vergelijkbare gemeenschapscentra. 

• Mission statement formuleren + SWOT analyse. 

• Prospectie voorstellingen voor het opstellen van een programmatie die inhoudelijk klopt bij de  

functie van een gemeenschapscentrum en haalbaar is binnen het financiële, gemeentelijke  

en juridische kader. 

• Opstart van het nieuwe culturele seizoen ’19-‘20 met een kick off die Middelkerke een nieuwe  

uitstraling zal geven: het Mid West Comedy Fest. 

• Opstellen van adviesnota met een plan van aanpak voor de culturele coördinatie van  

Middelkerke.  

In deze opdracht werd geen exclusiviteitsclausule opgenomen, derhalve is mevrouw xxxxxx ook  

volledig vrij om andere opdrachten uit te voeren voor andere opdrachtgevers." 

Uit de bespreking: 

- Schepen E. Van Muysewinkel: haar netwerk in culturele wereld kan nuttig zijn voor de gemeente. Zij  

kan opdracht krijgen om ook promotiefilmpjes te maken. 

- Burgemeester: betrokkene is aangesteld via overheidsopdracht (offerteaanvraag). Hij overloopt het  

CV van xxxxxx en licht toe dat zij gekozen is op basis van bekwaamheid en competenties.  

- Voorzitter: vindt het logisch dat zij meerdere opdrachtgevers heeft als freelancer. 

  



 

GEMEENTERAAD mei 2019 
Gemeentelijke activeringsheffing onbebouwde kavels en gronden  

Raadslid Spaey haalt aan dat Open VLD geen voorstander is van belastingsverhoging, maar dat zij dit  

punt wel zullen steunen, omdat het ten voordele is van de gemeenschap. 

De voorzitter verklaart zich daarmee eens en stelt dat men deze belasting kan vermijden als men wil. 

Raadslid F. Annys merkt op en betreurt dat er telkens de woensdag vóór de gemeenteraad een  

persconferentie is waarbij reeds wordt meegedeeld dat bepaalde punten van de gemeenteraad zijn  

goedgekeurd terwijl de gemeenteraad nog moet plaatsvinden de dag nadien.  

Voorzitter T. Dedecker: De woensdagmiddag is er inderdaad een perslunch voorzien. Hierbij wordt  

gevraagd aan de pers om de informatie in te houden en pas te publiceren na de gemeenteraad. De  

perslunch is telkens voorzien op woensdag omdat de deadline voor artikels van sommige kranten is  

vastgelegd op woensdagavond (o.a. De Zeewacht).  

Burgemeester geeft raadslid Annys gelijk op dit punt en deelt mee dat op een volgend persmoment  

nogmaals benadrukt zal worden aan de journalisten dat zij geen info mogen publiceren vooraleer de  

gemeenteraad heeft plaatsgevonden, ook al kan men begrip opbrengen voor het streven van een  

journalist om met een scoop voor de dag te komen. Het huidig beleid wil dat de gemeente in de pers  

komt met positief nieuws en dat daarvoor de persbabbel onder andere een passend middel is. 

In een gedachtewisseling met raadslid F. Annys verklaart D. Gilliaert dat hij het tijdens een radio- 

interview heeft gehad over “laten goedkeuren” en niet over “goedgekeurd”, want het is de raad die  

uiteindelijk beslist. 
 

  



 

GEMEENTERAAD mei 2019 
Raadslid M. Declerck stelt zich vragen bij de hoge subsidie (€ 10.000) voor het evenement  

DP4C (DePanne4Cars) 

De voorzitter: er zijn 200 voertuigen die een rondrit zullen doen, o.a. door Middelkerke. Dit  

evenement is tweeledig: oldtimers en Defenders.  

Er wordt een middagmaal voorzien voor 200 personen. Dit bedrag zal hiervoor gebruikt  

worden. Het betreft uiteraard een beleidskeuze. 

- Raadslid M. Declerck vraagt of het Derny Criterium wordt stopgezet? 

De voorzitter bevestigt dat dit inderdaad stopt. 

 

 

Vraag raadslid Franky Annys : Onderwerp: Plaatsen van windmolens in de gemeente 
Wat is het standpunt ivm met het plaatsen van windmolens in de gemeente? 
Antwoord van de meerderheid: 

Wat betreft het plaatsen van kleinschalige windmolens (particulier of kleine KMO’s) is 
het beleid geen voorstander. Het plaatsen van kleinschalige windmolens zorgt 
namelijk voor een verstoring van het open polderlandschap. Ook bij de visuele 
kwaliteit van dergelijke windmolens worden grote vraagtekens geplaatst. 
Wat betreft de grote turbines die geplaatst worden door de verschillende 
energieleveranciers wordt iedere aanvraag individueel geëvalueerd. Hierbij wordt 
vooral gekeken naar de impact op de omgeving. Gezien de relatief dichte bebouwing 
en anderzijds het open polderlandschap zien we echter niet direct mogelijke locaties 
waar dergelijke turbines kunnen geplaatst worden. 
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Wat betreft het plaatsen van kleinschalige windmolens (particulier of kleine KMO’s) is het beleid geen  
voorstander. Het plaatsen van kleinschalige windmolens zorgt namelijk voor een verstoring van het  
open polderlandschap. Ook bij de visuele kwaliteit van dergelijke windmolens worden grote  
vraagtekens geplaatst. 
Wat betreft de grote turbines die geplaatst worden door de verschillende energieleveranciers wordt  
iedere aanvraag individueel geëvalueerd. Hierbij wordt vooral gekeken naar de impact op de  
omgeving. Gezien de relatief dichte bebouwing en anderzijds het open polderlandschap zien we  
echter niet direct mogelijke locaties waar dergelijke turbines kunnen geplaatst worden." 
Uit de bespreking: 
- De burgemeester wijst op laag rendement van kleine molens, vrees voor wildgroei en luchtvervuiling,  
absurditeit van verplichte compensatie met andere energiebronnen, hoge kostprijs (ook omwille van  
impact politieke besluitvorming), ongewenste effecten inzake uitzicht als toeristische gemeente; Een  
verzoek om 40 windmolens te plaatsen langs de autosnelweg tussen Middelkerke en De Panne wordt  
negatief geadviseerd door diverse burgemeesters waaronder hemzelf. Hij is wel voorstander van  
duurzame energie maar niet ten koste van alles. 
- J. Töpke: Er blijkt geen principieel bezwaar tegen zogenaamde horizontale windturbines met de  
grootte van ongeveer een tuinhuis indien conform de regelgeving. 
- T. Dedecker beklemtoont de inspanningen om toerisme in en naar het hinterland te bevorderen. Het  
zou jammer zijn om dit mooie hinterland visueel te verkwanselen. 

 

 

 

 



 

 

 
Vraag raadslid Johan Töpke  Onderwerp: De Volksakkertuintjes - Kluitenduikers 

Graag had ik meer duidelijkheid gekregen ivm de toekomst van De volksakkertuintjes 
Kluitenduikers. 
Volkstuintjes zijn voor sommigen gewoon een creatief tijdverdrijf, anderen zweren bij het 
biologisch telen van hun groenten en er zijn er die financieel met moeite rondkomen maar 
hierdoor toch hun dagelijkse portie groenten oogsten, anderen doen dit om fit te blijven 
maar het is eveneens een sociaal 
ontmoetingspunt geworden met als gevolg dat allerhande geruchten als een lopend vuurtje 
de ronde doen zoals: 

 

• Verhuis richting brandweerkazerne eind dit jaar, verhuis volgend jaar of binnen 2 jaar, gedeeltelijke of 
totaal geen verhuis 

• Kleinere percelen dan de huidige 200m² naar 150 tot 100m² 
• Verhoging van de huurprijs met meer dan het 5-voud tegenover het huidige tarief, met als reactie van 

sommigen … reken hierbij ons werkmateriaal, zaden en meststoffen bij, “dan gaan we beter terug naar de 
winkel in ‘t vervolg 

• Kwaliteit van de grond waarop ze zullen terechtkomen 
• Waarom ze hun centraal gelegen volkstuintjes met goede grond én een gunstig microklimaat moeten 

afstaan 
• Wanneer er door één of andere reden slechts enkele tuintjes moeten sneuvelen kunnen er misschien 

andere worden gecreëerd op de nu aanpalende voorlopige hondenweide 
• hoe krijgen we ons materiaal zoals waterreservoirs, plantenbakken, tuinmeubilair, serres enz op zijn 

nieuwe bestemming. 
Wanneer deze volkstuintjes dan toch zouden verhuizen naar een nieuwe locatie zouden ze graag hebben 
dat er vooraf met enkele zaken rekening wordt gehouden zoals 

• Centrale watervoorziening & opvang van het regenwater in reservoirs 
• Sanitaire voorziening 

Dit zou al grotendeels de meerprijs vd jaarlijkse huur kunnen verklaren. 
Probeer dus in de mate van het mogelijke deze mensen met groene vingers gerust te stellen met een 
antwoord op hun vele openstaande vragen. 
Antwoord meerderheid: 
Locatie: achter nieuw containerpark 

• Timing verhuis: niet bepaald gezien het eerst aangelegd moet worden en er voor de 
omheiningen/tuinhuizen vermoedelijk budget moet voorzien worden. De verhuis zal moeten plaatsvinden 
in de kalme maanden van het tuinieren (november - februari?) 

• De grootte van de tuintjes: 20 tuintjes van 100m² en 20 van 150m², er zijn nu 33 tuintjes. Het zouden er dan 
40 worden. Er sneuvelen dus geen tuintjes, integendeel. 

• Kostprijs: nog niet geweten maar we hebben een navraag gedaan bij diverse andere gemeenten en er 
zullen gelijkaardige vergoedingen voorzien worden. 

• Effectieve verhuis van materiaal: alle materialen (serres, werkmateriaal, waterreservoirs…) zijn er 
geplaatst/aangebracht door de huurders, het lijkt dan ook normaal dat men ook zelf instaat voor de verhuis 
van het persoonlijke materiaal. Het is raadzaam om een vaste locatie op de diverse percelen af te spreken 
voor het plaatsen van serres zodat er vanaf de nieuwe start enige uniformiteit is. 

• Kwaliteit van de grond: overweging om er zeker compost in te verwerken na eventueel een bodemanalyse. 
• Water: Op de huidige volkstuintjes zijn er 2 steenputten met handpomp. Op de nieuwe locatie zal ook 

water voorzien zijn. 
• Sanitair: Op de huidige volkstuintjes niet aanwezig. Ook op de nieuwe locatie is dit niet gepland. 
• Algemeen: Er moet nog een en ander uitgeklaard worden en verder uitgewerkt. Er is dus nog ruimte voor 

verfijning en bijsturing. Er is ruimte voor gesprek met de betrokkenen."  



 

 

 

Vraag raadslid Johan Töpke Onderwerp: Persoonlijke vragen en/of voorstellen van burgers 
Onderstaande items hadden wij het liefst nog opgelost voor de start van het komend toeristisch seizoen: 

• Gevaarlijke situatie thv de Parijsstraat 
richting zeedijk/werf Casino, auto’s, 
bestelwagens en vrachtwagens scheren net 
voorbij de terrassen en de spelende kinderen op 
het Epernayplein. Dmv vooraan enkele 
bloembakken of andere objecten te plaatsen 
gedurende het toeristisch seizoen zou men hier 
de snelheid kunnen verminderen en eventueel 
een extra verkeersbord plaatsen met enkel en 
alleen toegang voor leveranciers en werfwagens. 

• Gevaarlijke situatie thv tramhalte Verhaeghelaan, vooral in de weekends en tijdens vakantiedagen rijden 
hier dagelijks tientallen wagens gewoon doorheen deze tramhaltestrook met als gevolg iets verderop 
gevaarlijke toestanden in de Leopoldlaan net voor de Vlaanderenstraat. Het paaltje dat er voorheen stond 
werd in het verleden meerdere malen omvergereden. Indien dit onder de verantwoordelijk van De Lijn zou 
vallen liefst hen nog voor het seizoen hiermee confronteren.  

• De Warandetoren is een nieuwe trekpleister geworden voor wandelaars en fietsers. Sommigen nemen hun 
fiets mee naar het eerste platform, anderen laten ze her en der achter. Vraag is of het mogelijk zou zijn hier 
tijdelijk of later misschien permanent enkele fietsrekken te voorzien. 

• Graag hadden wij dat de Duinenweg richting Westende eveneens het label “fietsstraat” 
krijgt, idem aan de Duinenweg richting Oostende, dit vooral om de snelheid van de wagens te 
minderen. Misschien kan dit zelfs worden doorgetrokken in de Graaf Jansstraat en 
Duinenlaan. 

 

Antwoord van de meerderheid: 

• de Parijsstraat ter hoogte van de Baranquilla en de barbaar een wandelzone is waar na 10u ‘s ochtends 
geen wagens meer mogen rijden. Aangezien de parking van het casino weg is hoeven er ook niet langer 
wagens voor het casino aan te rijden. Ik stel vast dat de bestaande wegsignalisatie niet bepaald helder is. In 
overleg met de mobiliteitsambtenaar zullen we het nodige doen om de gewijzigde verkeerssituatie 
duidelijk weer te geven. Als er zich wagens buiten de laden lostijden in deze zone begeven mag dit 
gesignaleerd worden aan de politie. 

I.v.m. Epernayplein/Parijsstraat: D. De Poortere meldt dat er een verschil is tussen signalisatie en  

praktijk op het Epernayplein, onder andere wat de kustrijwielen betreft. Voorstel van J. Töpke om  

eventueel bloembakken te plaatsen om het inrijden in de Parijsstraat te belemmeren botst op  

weerstand wegens de vaststelling dat het verboden is om de straat in te rijden en bloembakken  

bijgevolg nutteloos zijn. 

- De burgemeester stelt dat er een onafhankelijk bureau werd aangesteld om een doorlichting te doen  

van het parkeerbeleid in Middelkerke. Alles zal in kaart worden gebracht en op basis van dit plan  

zullen er ingrepen plaatsvinden. Voorlopig (vooraleer deze studie is afgerond en de resultaten gekend zijn) 

zullen er geen aanpassingen gebeuren aan het parkeerbeleid in Middelkerke  



 

GEMEENTERAAD mei 2019 
Verkoop gronden WUG Badenlaan aan de sociale huisvestingsmaatschappijen IJzer en Zee  

en Woonwel  

 

 

 

 

 

 

 

Raadslid F. Annys merkt op het dat hij het jammer vindt dat dit gisteren al in de pers is verschenen. Hij  

vraagt ook wat de verhouding huur-/koopwoningen zal zijn. Antwoord schepen D. Gilliaert: 80 % huur- 

en 20 % koopwoningen. Voor de sociale huurwoningen kunnen de SHM’en subsidies bekomen voor  

de aanleg van infrastructuurwerken. Indien ander percentage wordt er minder of niet gesubsidieerd.  

Burgemeester: gemeente had voorgesteld 50/50-verhouding, maar dit is financieel niet haalbaar. De  

gemeente zou financieel (1,3 miljoen euro) moeten tussenkomen voor de aanleg van infrastructuur,  

aangezien de woonmaatschappijen bij deze mix minder subsidies krijgen. De burgemeester verwijst  

ook naar de bouw van de parkeertoren in de onmiddellijke omgeving en de kostprijs ervan  

(€ 6.000.000). De gemeente is niet van plan om zelf nog miljoenen te gaan spenderen om een andere  

mix dan 80/20 te bereiken. Dit is financieel niet haalbaar.  

Schepen D. Gilliaert: eerst moet woonuitbreidingsgebied aangesneden worden, daarna pas kunnen  

private gronden worden verkocht en aangesneden.  

Raadslid F. Annys: is dit wel een gezonde mix (80/20)? Zijn fractie geeft voorkeur aan koopwoningen.  

Zijn fractie zal zich onthouden. 

Schepen D. Gilliaert: totaalconcept bekijken. In 1e fase sociale woningbouw, in 2e fase private  

woningbouw mogelijk. Voorzitter Tom Dedecker vindt het schandalig dat VLD zich zal onthouden. Volgens 

hem is het de schuld van de VLD dat Westende-bad verworden is tot een “Vlaamse Borinage”. Dat het 

raadslid dit nu komt aanklagen getuigt volgens de voorzitter van schaamteloosheid en hij suggereert dat 

raadslid Annys zich zou moeten laten onderzoeken en behandelen.  

Schepen D. Gilliaert: Westende-Bad is slaapstad buiten het seizoen. We willen jonge gezinnen  

aantrekken en de leefbaarheid in Westende verhogen. Dit project zal meerwaarde zijn voor scholen en  

horeca in Westende. Hij vindt het merkwaardig dat de VLD zich zal onthouden voor dit punt. De leden  

die namens de VLD zetelen in de raden van Woonwel en IJzer en Zee hebben het project daar wel  

goedgekeurd.  

Burgemeester: bouwoppervlakte voor een appartement in Westende zal minimum 60 m² moeten zijn.  

Burgemeester haalt aan dat men geen “kleine koterijen” meer wil in Westende.  

Burgemeester begrijpt vragen omtrent het bebouwen van de zone die nu als landbouwgrond werd  

gebruikt, maar stelt dat deze grond bouwzone is en dus mag bebouwd worden. 

 

  



 

GEMEENTERAAD april 2019 
 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: Casino - eigenaar grond 
"Graag had ik geweten wie op dit ogenblik de eigenaar is van de grond van het voormalig casino." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

Eigendom van de grond van de casinosite: 

De casinosite is eigendom van het Vlaams Gewest en wordt in beginsel beheerd door de afdeling kust  

van het Vlaams Agentschap Maritieme Dienstverlening en Kust. Het Vlaams Gewest heeft op 23  

september 2016 een opstalrecht toegekend aan het gemeentebestuur voor 50 jaar, wat een  

langdurige exploitatie mogelijk maakt. Het gemeentebestuur beschikt dus over een zakelijk recht en  

het volledige beheerrecht van de casinosite.  

 

 

Vraag van Frederick Spaey: Onderwerp: Wijnvakbeurs ‘Prowein 2019’ 
"Op het college van burgemeester en schepenen dd. 26.03.2019 werd beslist om de deelname van xx  

aan de wijnvakbeurs ‘Prowein 2019’ te ondersteunen door de vervoerskosten en 3 arbeidsdagen ten  

laste te nemen. 

Kunt u mij meedelen wat de meerwaarde voor de gemeente is van deelname aan een wijnbeurs?" 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Een schepen bevoegd voor toerisme weet dat een degelijk toeristisch beleid staat of valt met het  

netwerk dat hij of zij kan aanspreken. We kiezen er daarom als gemeentebestuur voor om te  

investeren in dit netwerk en de nodige contacten te leggen in binnen- en buitenland om waardevolle  

evenementen naar Middelkerke te halen.  

De medewerker in kwestie werd door het gemeentebestuur aangeworven om mij als schepen  

bevoegd voor Toerisme in die netwerking te ondersteunen. Gezien de medewerkers van de diensten  

evenement en toerisme een sterke operationele focus hebben waren wij op zoek naar iemand met  

een PR-profiel en een goed gevuld adressenboek. De aangestelde medewerker heeft gedurende zijn  

vroegere loopbaan de nodige expertise verworven in eventmanagement en heeft ook heel wat  

contacten in de mediasector, sport- en wijnsector. Zo heb ik hem ook voorgesteld in de pers. De  

hoofdlijn van zijn takenpakket bestaat er dan ook in om op prospectie te gaan en te voorzien in de  

nodige contacten om de kwaliteit van onze evenementen en ons toeristisch aanbod drastisch te  

verhogen. 

De medewerker krijgt dus van het gemeentebestuur de vrijheid om in het kader van die opdracht deel  

te nemen aan vakbeurzen en evenementen. Dit betekent ook dat hierbij toestemming wordt verleend  

voor de nodige binnenlandse- en buitenlandse verplaatsingen en overnachtingen bij de uitvoering van  

zijn taak. Bovendien wil ik ook benadrukken dat hij gezien zijn statuut als kabinetspersoneel buiten de  

reguliere administratie valt en dus rechtstreeks aan de burgemeester en mezelf rapporteert.  

De concrete vakbeurs waarnaar u verwijst, heeft hij bezocht om het aanbod op de culinaire en  

geestrijke evenementen in onze gemeente verder te versterken. De medewerker heeft mij op de  

hoogte gebracht van enkele nieuwe wijnhuizen die geïnteresseerd zijn om met Middelkerke samen te  

werken en we verwachten daaromtrent ook concrete activiteiten op touw te kunnen zetten." 

Uit de bespreking: 

- Indien namen genoemd worden: dan behandeling in besloten zitting. 

- ...Deze persoon is inderdaad naar een wijnbeurs gegaan. Dit o.a om sponsoring binnen te halen voor de  

BK-tijdrit. De gemeente wil een vip-evenement organiseren voor 150 mensen. Op die beurs heeft deze  

persoon contacten gelegd om een sponsor te zoeken voor dit evenement (producent van Prosecco uit  

Italië).  

- Raadslid J. Töpke mooi ingekleed verhaal, maar van contract met producent van Prosecco was er  



reeds sprake van vorig jaar op Bubbels aan Zee. Volgens voorzitter heeft het een met het ander niets  

te maken. Het geheel nu is omvangrijker en Prosecco is maar een onderdeel. 

-Betrokkene is aangeworven voor de PR van de gemeente Middelkerke. Deze persoon heeft een  

uitgebreid adressenboekje (o.a. toegang tot VRT en journalistiek).  

- Hoeveel beurzen betrokkene zal bezoeken zal afhangen van de keuzes van het beleid.  

- Betrokkene heeft geen carte blanche. Hij voert uit wat het beleid vraagt en hij brengt ideeën aan  

waarover het college kan beslissen. Hij heeft ongetwijfeld een meerwaarde voor de gemeente en de  

gemeentelijke evenementen ... 

 

Vraag van Mario DECLERCK: Onderwerp: ivm beachbars 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Er worden 2 controles ivm beachbars uitgevoerd : 

- Controle op de mogelijkheid om de strandbar over de volle diepte (40 meter) te kunnen plaatsen.  

Deze controle gebeurde op 04/04. Eerder was niet mogelijk, het nivelleren van het strand was nog niet  

voltooid.  

- Controle op de effectieve ingebruikname van de oppervlakte: 

Deze opmeting gebeurde op 28 maart 2019 en 3 april 2019. De uitbaters van de strandbars moeten  

aftekenen voor de opgemeten oppervlakte. Wie niet heeft afgetekend (omdat er niemand aanwezig  

was) wordt per mail van de opmeting verwittigd en wordt eveneens het akkoord aan de uitbater voor  

deze opmeting gevraagd. 7 van de 8 strandbars werden opgemeten. 1 bar is tot op heden nog niet  

volledig uitgezet. In juli gebeurt er een hercontrole op de effectief ingenomen ruimte. 

Ingebruikname openbaar domein – terrassen: 

Zoals elk jaar zullen er controles gebeuren op ingebruikname openbaar domein voor terrassen en  

koopwaar. De controles betreffen het al dan niet hebben van een vergunning en het naleven van de  

voorwaarden in de vergunning en de betrokken bepalingen in de algemene politieverordening. De  

controles starten vanaf de paasvakantie. Vorig jaar werden er 8 GAS-verslagen opgemaakt." 

Uit de bespreking: 

- Raadslid M. Declerck vraagt waarom een bepaalde strandbar 27 m breed is i.p.v. de 20 m die is 

toegestaan.  

- Burgemeester: bij lot 1 is het niet mogelijk om de volledige diepte te benutten. Het nivelleren van het  

strand kost veel meer dan de concessievergoeding die de strandbars betalen. Hij heeft mondelinge  

toestemming gegeven aan concessionaris van lot 1 om strandbar breder te mogen opbouwen. De  

totale oppervlakte blijft behouden. Het betreft enkel een andere inplanting. 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Hondenweide Sint-Pieterskapelle 

"De hondenweide in Sint-Pieterskapelle is verdwenen, is daar een reden voor?" 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: 

"De buurtbewoner die t.h.v. de hondenweide moet uitrijden vroeg omwille van de zichtbaarheid om de  

hondenweide weg te nemen. De weide werd ook amper gebruikt en was klein.  

Er wordt blijkbaar meer gebruik gemaakt van het geboortebos ernaast en niet van de hondenweide.  

Ter info: op de plaats van de voormalige hondenweide komt een bloemenweide van beperkte hoogte." 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Kunstwerk Torhout 

"De burgemeester wil een kunstwerk uit Torhout aanschaffen, gaat dit door? Indien ja waar komt dit  

kunstwerk, en wat kost ons dat." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Het klopt dat er zich zeer recent een opportuniteit heeft aangediend om eventueel een werk aan te  

schaffen van kunstenaar Luc Ledene. Dit is dezelfde kunstenaar van wie we reeds over een  

monumentaal werk beschikken in het Normandpark. 

Dit kunstwerk stond tot voor kort op een rotonde in Torhout maar werd daar weggenomen omdat er  

geen vergelijk werd gevonden met het stadsbestuur omtrent de aankoop.  

De piste om het kunstwerk in Middelkerke te plaatsen is zeer embryonaal en moet verder onderzocht  

worden. 

Er is een eerste aftastend telefonisch contact geweest tussen de kunstenaar en de administratie om  



de mogelijkheid tot herplaatsing van het kunstwerk in Middelkerke af te toetsen. Er is evenwel nog  

geen enkele concrete afspraak, laat staan een overeenkomst.  

Op dit ogenblik beschikt te gemeente nog niet over de nodige gegevens en documentatie om tot  

dossiervorming te kunnen overgaan en advies te kunnen vragen aan de cultuurraad.  

Het is dus ook nog niet mogelijk om een concreet antwoord te formuleren op de vragen van het  

raadslid omtrent kostprijs en eventuele locatie. 

Van zodra dit wel het geval is, zullen uiteraard de nodige stappen gezet worden." 

Uit de bespreking: 

- Raadslid F. Annys stelt voor om standbeeld van Tempelier te plaatsen aan het rondpunt te Slijpe. De  

burgemeester kan dit idee als principe bijtreden. Er kan desgevallend een wedstrijd voor  

uitgeschreven worden. 

- Schepen E. Van Muysewinkel meldt dat er inzake het archief rond de Tempeliers een passende  

oplossing moet gezocht worden en dat hij daar mee bezig is. Inzake het kunstwerk van L. Ledene  

heeft de schepen een afspraak gemaakt met de kunstenaar om een en ander te bespreken. 

 

Vraag van Franky ANNYS: Onderwerp: Land- en tuinbouwraad 

"Tijdens de Nieuwjaarsreceptie van de land en tuinbouwraad, verklaarde de schepen dat hijzelf geen  

voorzitter meer zou zijn van deze adviesraad. 

Wij van Open VLD steunen deze verandering. 

Ondertussen is deze adviescommissie al samengekomen (op 18 februari) en is er een voorzitter  

aangeduid. 

Wanneer zal deze statutenwijziging ter goedkeuring voorgelegd worden aan deze raad?" 

Antwoord van DIERENDONCK Henk: 

"Door het decreet over het lokaal bestuur is de regeling voor participatie aangepast.  

Voor de gemeente is het onder andere de bedoeling om te komen tot een globaal  

participatiereglement waarin diverse zaken geregeld zullen worden, zoals de meldingen, de  

signaalkaarten, de klachten, de verzoekschriften, het vragenuurtje vóór de gemeenteraad en waarin  

ook de basisspelregels voor adviesraden en werkgroepen aan bod zullen komen. Het is de bedoeling om 

deze regeling nog voor de zomervakantie voor te leggen aan de gemeenteraad. In het decreet lokaal 

bestuur is onder andere voorzien dat gemeenteraadsleden en leden van het  

college van burgemeester en schepenen geen stemgerechtigd lid kunnen zijn van de adviesorganen.  

Het is dan ook wenselijk de organisatie van de land- en tuinbouwraad bij te sturen. In die zin heeft het  

dan ook weinig zin om de schepen van landbouw voorzitter te laten zijn van de land- en  

tuinbouwbouwraad. Je kunt moeilijk advies geven aan jezelf. 

De aanpassing in papieren regels moet dus nog gebeuren. Intussen werd het wel nodig geacht om  

reeds samen te komen met de land- en tuinbouwraad. 

De werkelijkheid en de nood aan overleg is soms sterker dan het papier…" 

 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Rondleiding gemeentehuis 

"Onlangs vernam ik dat onze burgemeester verrassend reageerde in een tv programma dat een  

verdoken deur een rechtstreekse toegang verleende naar zijn bureau.  

Om gelijkaardige verrassingen tegen te gaan werd ons begin dit jaar een rondleiding beloofd, dit in het  

belang van alle nieuwkomers in de gemeenteraad en misschien zelfs een welgekomen opfrissing voor  

sommige anciens onder ons.  

Ondertussen heeft iedereen waarschijnlijk wel zijn vaste plaats ingenomen 

Nu is mijn vraag wanneer deze rondleiding in de verschillende gemeentelijke diensten kan  

plaatsvinden." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Voor de geïnteresseerde raadsleden zal een rondgang georganiseerd worden. Om de practica te  

kunnen regelen wordt gevraagd dat de geïnteresseerde raadsleden een mail sturen naar de  

burgemeester." 

Uit de bespreking: 

- De burgemeester zal een datum voorstellen en ieder raadslid een uitnodiging bezorgen. 

- Een zitting van de raad (als politieraad bijv.) in de gebouwen van de lokale politie zal overwogen  

worden. 



 

Vraag van Johan Töpke: Onderwerp: Honden op het strand 

"Velen beginnen zich nu weer zorgen te maken over de hygiëne op het strand en duinenwegen. 

Alvorens bakken kritiek op mijn nek te krijgen van diegenen die de huisregels wel 100% naleven en  

wetende dat de daders, ttz de honden zelf hiervoor niet verantwoordelijk zijn, wil ik erop wijzen dat de  

toepassing van de regels jaar na jaar meer en meer genegeerd worden. 

Wij hebben weet van allerhande affiches waarbij gedreigd wordt met GAS-boetes tot 350 euro maar  

toch ontsnappen de meeste baasjes hieraan daar de controle tijdens hun verplichte vroege ochtend- 

en laat avonduitlatingen quasi nihil zijn.  

Ik vraag in het belang van ons allen, jong en oud, dierenvriend of niet om hier nu eens echt werk van  

te maken, zowel op het strand, de zeedijk, zijstraten én de favoriete strontwegjes in de duinen.  

Ik vraag hierop meer gerichte controles want al deze baasjes doen aan sluikstorten met  

voorbedachtheid vooral tijdens deze dagelijkse ochtend- en avondwandelingen." 

Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Er zijn de mobiele hondenpoepborden die tussen de 4 en 8 weken wisselen van plaats. De borden  

worden geplaatst op aangeven van de burgers of op aangeven van eigen diensten. 

Er werd in 2018 een nieuwe campagne gelanceerd met affiches (A4), stickers en grote affiches om in  

de reclamedragers aan bushaltes te plaatsen. De A4-affiches en stickers kunnen in verschillende  

gemeentelijke gebouwen bekomen worden. 

Vorig jaar werden er in het voor- en najaar verschillende grote controleacties gehouden, 16 in totaal.  

Deze gebeurden te voet of per fiets en in burger, iedereen met een hond werd gevraagd of ze  

hondenpoepzakjes bij hebben. Geen zakjes, was een GAS-boete. Het ganse grondgebied kwam  

(meermaals) aan bod. Het hinterland werd per auto gedaan. Honderden mensen werden toen  

aangesproken of opgevolgd (509 in totaal). Er werden tijdens deze specifieke controles 9 GAS- 

verslagen opgemaakt. Dit staat los van de alertheid van onze medewerkers voor hondeneigenaars  

tijdens de uitvoering van de gewone dagtaken. 

Deze controles starten in de nabije toekomst opnieuw. Wij proberen minstens 1 keer per week een  

grote controleactie te doen. De controles gebeuren zowel overdag, als ’s morgensvroeg of ’s avonds.  

De tijdstippen en dagen in de week variëren zodat de controles onvoorspelbaar blijven, dit kan dus  

ook in het weekend. Hiervoor worden 4 medewerkers ingezet, per ploegje van 2 is er minstens 1 GAS- 

vaststeller.  

Deze controles worden niet aangekondigd of bekend gemaakt. 

Hondeneigenaars worden daarenboven het ganse jaar opgevolgd tijdens de uitvoering van onze  

dagtaken. Mensen worden aangesproken of worden in de gaten gehouden of ze opruimen.  

Kanttekening : vanaf het moment dat een hondeneigenaar een andere persoon opmerkt wordt er  

opgeruimd, de hondeneigenaars weten maar al te goed dat ze een GAS-boete riskeren indien de  

hondenpoep niet wordt opgeruimd… het is zeer moeilijk iemand op heterdaad te betrappen." 

Uit de bespreking: 

- Raadslid J. Töpke: pakkans groter maken en blijvend informeren. 

- Burgemeester: in het algemeen een hondvriendelijke gemeente; redders zijn er in eerste instantie voor de 

veiligheid van de baders; verdraagzaamheid nodig en opvoeding van de "hondenbazen". 

 

 

 

 



 

GEMEENTERAAD maart 2019 
Vraag van Mario DECLERCK 

"Gezien de Burgemeester vorige keer niet kon antwoorden op de vraag wat er nu zal gebeuren met  

het casino, hoop ik dat hij intussen van meer weet en stel ik de vraag, hoe moet het nu verder met het  

casino?". 

Antwoord van lid van het college van burgemeester en schepenen: DEDECKER Jean-Marie 

"De burgemeester verwijst naar zijn antwoord op de vorige raadszitting. Het nieuwe gemeentebestuur  

is in gesprek met alle partners binnen het consortium Testerep. In het belang van de  

onderhandelingen zullen wij niet communiceren over de stand van zaken in het dossier. Raadslid  

Declerck wordt uitgenodigd om op de volgende gemeenteraadszitting zijn vraag opnieuw te stellen." 

 

Vraag van Franky ANNYS  Onderwerp: kerkhofmuur Slijpe 

"Naar aanleiding van het artikel in de Sirene over de kerkhofmuren, vragen een aantal inwoners van  

Slijpe wanneer de kerkhofmuur van Slijpe aan de buurt komt? ". 

Antwoord van lid van het college van burgemeester en schepenen: VAN MUYSEWINKEL Eddy 

"Deze kerkhofmuur wordt momenteel niet gerestaureerd omdat normaliter binnen deze legislatuur  

gestart wordt met de aanleg van riolering in de centrumstraten te Slijpe. 

Gelet op de smalle straatjes is de kans groot dat de muur dan gebeurlijk opnieuw beschadigd wordt.  

Het is de bedoeling om de restauratie van deze kerkhofmuur mee te nemen met de vernieuwing van  

de Odiel Spruyttestraat." 

- Er zal gezocht worden naar een passende oplossing om in afwachting van de restauratie een stuk  

omgevallen muur te herstellen. 

- Het restaureren van de kerkhofmuren is blijkbaar een dure aangelegenheid. 

 

Vraag van Franky ANNYS  Onderwerp: carnavalstorm - schade - rampenplan 

"Na de carnavalsstorm van zondag jl. had ik graag geweten of er al een inventaris is van de schade in  

de gemeente?  

Wordt er vanuit de gemeente een aanvraag ingediend voor tussenkomst van het rampenfonds? ". 

Antwoord van lid van het college van burgemeester en schepenen: DEDECKER Jean-Marie 

"Er werd navraag gedaan bij brandweer en politie. 

De brandweer heeft 97 interventies gehad op 9,10 en 11/03. 

De politie heeft 80 interventies gehad (telefonische mededeling 13/03) – er zal hier een overlapping  

zijn (niet iedereen belt naar de politie) Gemeentebestuur heeft schade aan het dak van De Kwinte (reeds 

doorgegeven aan onze verzekeringsmaatschappij) en het OCMW heeft schade aan houten panelen van de 

sociale woningen (hier hebben we de nodige gegevens nog niet ontvangen om aangifte te kunnen doen). 

We hebben 30 dagen de tijd om een aanvraag in te dienen bij het Rampenfonds- gezien het nog  

steeds erg waait is het misschien beter om nog even te wachten met het indienen van een aanvraag." 

 

Vraag van Mario DECLERCK  Onderwerp: Planning werken zeedijk 

"Wij zijn gecontacteerd door meerdere uitbaters op de Zeedijk, zij overwegen een investering te doen  

voor hun terras, maar wegens de geplande werken aan de zeedijk van Middelkerke in 2020 willen ze  

deze investering begrijpelijk uitstellen tot de afwerking van de Zeedijk. Graag duidelijkheid. ". 

Antwoord van lid van het college van burgemeester en schepenen: VAN MUYSEWINKEL Eddy 

"Met betrekking tot de planning is het momenteel voorzien om te starten in 2020 vanaf de  

watersportclub in Westende en dan in verschillende fases op te schuiven tot aan de Louis Logierlaan  

of Johannastraat en dit in een periode van +/- 4jaar.  

Afhankelijk van wanneer er budgetten kunnen vrijgemaakt worden door Vlaanderen en de gemeente  

kan er daarna gekeken worden om Middelkerke-centrum verder aan te pakken. Hiervoor is er nog  

geen timing opgesteld. 

Het is wel de bedoeling om na deze zomer een nieuw concept met betrekking tot de terrassen uit te  



werken zodat er een uniformiteit kan ontstaan die past binnen het nieuw concept zeedijk. Het is de  

bedoeling dat alle nieuwe terrassen vanaf 2020 voldoen aan dit concept. Voor de mensen die reeds  

een terras hebben zal er gekeken worden voor een overgangsperiode afhankelijk van wanneer de  

investeringen zijn afgeschreven." 

 

- Werken zullen gefaseerd worden. Duur project (52 miljoen waarvan 5 miljoen subsidie). Fasering ook  

om boetes te vermijden bij eventuele niet-uitvoering. 

- Er was in Middelkerke-centrum wantrouwen t.o.v. het project. Er zal begonnen worden in Westende,  

ook wegens link met Europese subsidies (cfr. grasdijk). 

- Er kan overwogen worden om een tegemoetkoming te voorzien bij investeringen om een zekere  

uniformiteit te bereiken. Omgekeerd betekent het project ook een meerwaarde voor de betrokken  

handelszaken. 

Vraag van Mario DECLERCK  Onderwerp: concessie strandcabines - tariefverhoging 

"Ik ben gecontacteerd door meerdere personen die een strandcabine bezitten in Middelkerke, blijkbaar  

heeft het ‘gemeentebestuur’ de concessionarissen toelating gegeven om een extra administratieve  

kost van 150€ + btw = 181,50€ te mogen doorrekenen aan de eigenaars van een privé cabine. 

Met die administratieve kost bedoelen zij dat de concessionaris het geld dat zij ontvangen moeten  

doorstorten naar de gemeente, wel veel geld voor één handeling! 

Het ‘gemeentebestuur’ heeft blijkbaar de goedkeuring gegeven op 5 februari, niet correct, het was het 

schepencollege die deze beslissing genomen heeft. 

Het normale tarief bedraagt 144,84€ btw inbegrepen, nu moeten de privé” eigenaars plotseling  

326,38€ betalen! deze taks is meer dan een verdubbeling van het tarief, wij vinden dit niet kunnen  

temeer hiermee dat de Middelkerkenaars getroffen worden, zij bezitten namelijk het meeste aantal  

privé cabines. Mijn vraag is kan deze beslissing terug geroepen worden of niet? ". 

Antwoord van lid van het college van burgemeester en schepenen: DEDECKER Jean-Marie 

"Op 13/03/2019 is er opnieuw een bijeenkomst geweest op het gemeentehuis met de  

concessionarissen van de strandcabines. Tijdens deze vergadering werd overeengekomen dat het  

college haar beslissing van 05/02/2019 zal aanpassen tijdens een eerstvolgende zitting in die zin dat  

het college geen bezwaar heeft dat er een administratieve behandelingskost wordt aangerekend door  

de concessionarissen aan de eigenaars van een particuliere strandcabines. Het totale bedrag die door  

de concessionarissen van de strandcabines mag aangerekend worden aan de eigenaars van een  

privé-cabine dient beperkt te worden tot een maximum van € 159 excl. btw – inclusief de  

administratieve behandelingskost." 

Uit de bespreking: 

- Vraag is intussen door nieuwe besluitvorming achterhaald. 

- De gemeente moet aan het Vlaams gewest een verdubbelde concessievergoeding betalen. Het is  

logisch dat één en ander doorgerekend wordt. De voorzitter zal aan raadslid F. Spaey laten weten  

welk bedrag de gemeente aan het Vlaams gewest moet betalen. 

Op het einde van de vragenronde vraagt raadslid F. Annys naar het waarom van het weghalen van de  

gemeentevlaggen in de Kerkstraat en de Paul de Smet de Naeyerstraat.  

 

 

  



 

GEMEENTERAAD maart 2019 
AGB - benoeming 4 deskundigen in Raad van Bestuur 

Raadslid F. Spaey vraagt hoe de oproep naar deskundigen werd bekendgemaakt. Hij betwijfelt de  

motivatie waaruit de deskundigheid zou moeten blijken. Hij vindt dat er weinig kandidaten zijn. Hij  

verklaart dat zijn fractie zich zal onthouden bij de stemming. 

De voorzitter antwoordt dat men over motivatie en deskundigheid altijd kan discussiëren en dat er  

vroeger ook discussie geweest is. Hij wil de inspraak via de AGB maximale kansen geven. 

Volgens raadslid F. Annys doet de huidige meerderheid net hetzelfde als 6 jaar geleden, terwijl 

lijst Dedecker toen wel opmerkingen had. Het raadslid leest voor uit het verslag van de raad van 6 

jaar geleden, waarin onder andere sprake is van “een gemiste kans”. 

De voorzitter betwist dit. De huidige meerderheid wil het aantal mandaten en postjes systematisch  

verminderen, zonder evenwel het kind met het badwater weg te gooien. Op de opmerking van 

raadslid F. Annys dat de vermindering van het aantal mandaten een globale trend is op basis van  

onderrichtingen van binnenlandse zaken, repliceert T. Dedecker dat daarmee nog niet geweten is 

of de VLD-fractie hetzelfde zou doen als zij in de meerderheid zouden zitten. 

De burgemeester voegt eraan toe dat hij het ongepast vindt om te stellen dat de deskundigen niet  

deskundig zouden zijn. Hij wijst er nog op dat 3 van de 4 kandidaten met meer dan 800 stemmen 

bij de gemeenteraadsverkiezingen een mandaat van de bevolking hebben gekregen om de 

gemeente te helpen besturen. 

 

Verbroedering/verzustering met de gemeente Glabbeek  

Raadslid F. Spaey stelt dat de echte reden voor de verbroedering de link is tussen 2 

burgemeesters en de lijst Dedecker en dat de historische motivering als schaamlap moet dienen. 

Hij vraagt de impact van deze verbroedering op het jumelagebudget. 

De voorzitter antwoordt dat het budget van 10.000 euro behouden blijft tenzij zou blijken dat dit 

moet verhoogd worden in functie van de activiteiten. Het budget wordt afgestemd op de 

activiteitenplanning en wordt dus niet gelijk gedeeld tussen de partnergemeenten.  

Gelet op de historische band tussen gemeente Middelkerke en de gemeente Glabbeek die meer 

dan 100 jaar teruggaat. In augustus 1914 bij het begin van WO I bestond het 22ste Belgische 

Linieregiment  

dat onder andere de verdediging op zich nam in de regio van Glabbeek en in het bijzonder in de  

deelgemeente Bunsbeek uit heel wat jonge soldaten afkomstig uit de regio Middelkerke. Tijdens de  

gevechten op 18 augustus 1914 in Bunsbeek sneuvelde de soldaat Jeroom Hendrik Roye in de  

Bunsbeekse velden en werd hij aanvankelijk begraven in het massagraf aan de Grote Linde in de  

Lindestraat in Bunsbeek. Nadien werd hij herbegraven op het militair kerkhof van Sint-Margriet- 

Houtem. Bij de 100-jarige herdenking in 2014 nam de gemeente Middelkerke al deel aan de  

bloemenhulde aan het oorlogsmonument in de Lindestraat in Bunsbeek. Soldaat Roye zijn naam 

staat ook op het WO I herdenkingsmonument te Westende.  

Het doel van het comité is het bevorderen van de wederzijdse relaties met de jumelagesteden  

en -gemeenten van de gemeente Middelkerke en dit in de meest ruime zin. Dit behelst onder  

meer, doch niet limitatief, het organiseren van festiviteiten met de jumelagepartners, het  

organiseren en bijwonen van beurzen, het promoten van de gemeente Middelkerke, het  

ondersteunen van het toerisme van de gemeente Middelkerke, het bevorderen van  

uitwisselingen tussen burgers en verenigingen.  

Dit alles zowel op het grondgebied van de gemeente Middelkerke als op het grondgebied van  

de jumelagesteden en -gemeenten. 

Overwegende dat de initiatieven die betrekking hebben op de jumelage met Glabbeek opgenomen  

worden in de werking van het jumelagecomité Middelkerke; 

 



 

GEMEENTERAAD februari 2019 
Vraag raadslid Mario Declerck 
“Gelet op de talrijke berichtgevingen van de voorbije weken vraag ik mij af hoe het nu zit 

met het casinodossier? 

Wordt er een nieuwe aanbesteding uitgeschreven. 

Hoeveel schadevergoeding zal de gemeente moeten betalen 

Binnen welke termijn zal er een nieuw casino staan.” 

 

 

Antwoord van de burgemeester: 

“Het nieuwe gemeentebestuur is in gesprek met alle partners binnen het consortium 

Testerep.  

In het belang van de onderhandelingen zullen wij niet communiceren over de stand van 

zaken in het dossier.” 

Uit de bespreking: 

- Er is geen dreiging dat Middelkerke de vergunning voor een Casino zou verliezen. 

- Intentie om terrein op te kuisen vóór paasvakantie. 

- Tijdens de vorige legislatuur werd omzeggens een blanco contract (meerderheid tegen  

minderheid) goedgekeurd met een aanzienlijke schaderegeling. 

- Casinodossier is voor burgemeester een erezaak om dit op te lossen op een 

verantwoorde en  correcte manier. 

   



 

GEMEENTERAAD februari 2019 
Vraag van raadslid Franky Annys (thema: Slijpebrug) 

“Tijdens de burgemeestersmarathon op Radio 2 verklaarde de Burgemeester dat het 

dossier over de Slijpebrug tegengehouden is ‘door politieke kleingeestigheid omdat er een 

burgemeester schepen in de buurt woonde.’ 

Graag hadden wij geweten wie hier bedoeld wordt?” 

 

Antwoord van de burgemeester: 

“In het eerste mobiliteitsplan is er al sprake van een westelijke omleiding rond 

Middelkerke. Dit vanaf de knik op de Spermaliestraat tot aan de Westendelaan. De 

rotonde ter hoogte van de IJzerlaan werd aangelegd in 2008 en daar is de aansluiting voor 

de omleidingsweg voorzien. Tot op vandaag is er door het gemeentebestuur geen enkele 

stap gezet om het dossier te activeren. Na meer dan 10 jaar immobiliteit heeft de provincie 

de taak op zich genomen om de opmaak van het ruimtelijk uitvoeringsplan dat het 

plangebied afbakent op te starten. Wij willen gedurende deze legislatuur de  

aansluiting tussen de knik in de Spermaliestraat en de rotonde effectief realiseren.” 

Uit de bespreking: 

- Eventuele verwarring met burgemeester die in Koninginnelaan woonde en de relatie met 

het niet verleggen van de tram van de Leopoldlaan naar de Koninginnelaan. 

- Nimby-syndroom (nimby = Not in my back yard) van een toenmalige voorzitter van een 

CVP-bestuur heeft impact gehad op dossier verbinding/ontsluiting Middelkerke tussen 

Slijpebrug en Oostendelaan. 

- Spermaliestraat zal vernieuwd worden.  

- Er zijn een vijftal scenario’s voor de doorsteek ter hoogte van Slijpebrug, waaronder een  

tunnel. De keuze moet nog gemaakt worden. 

 

  



 

GEMEENTERAAD februari 2019 
Opmerking raadsleden  

Delegatie inzake rechtspositieregeling, organogram en personeelsformatie van  

gemeenteraad naar college van burgemeester en schepenen - goedkeuring 

Raadslid F. Spaey vraagt naar de juiste beweegredenen van het college. Hij is niet 

akkoord met de stelling dat een procedure via de gemeenteraad te traag zou zijn, want de 

raad vergadert quasi maandelijks. Een debat in de gemeenteraad is te verkiezen boven de 

beslotenheid van het college.  

De vorige meerderheid werd de soms verdoken manier van beslissen verweten, maar dit 

voorstel impliceert minstens hetzelfde. De voorzitter betwist de redenering van het 

raadslid, het college kan sneller beslissen en directer op de bal spelen dan de 

gemeenteraad. Democratische controle op de besluitvorming blijft mogelijk. De huidige 

meerderheid wil transparant zijn. De werkwijze maakt de procedure ook eenvoudiger en 

de vraag om deze regeling in te voeren is trouwens afkomstig van de administratie zelf. De 

meeste wijzigingen zijn trouwens ook niet ingrijpend. 

De burgemeester bevestigt dat tegemoet gekomen wordt aan een vraag van de 

administratie, dat de raadsleden geïnformeerd zullen worden, dat er sneller kan beslist 

worden in functie van de behoeften.  

Volgens hem is er de voorbije 6 jaren trouwens geen discussie geweest in de raad 

wanneer dossiers in verband met het organogram en de rechtspositieregeling aan bod 

kwamen. Een en ander is voor een raadslid trouwens moeilijk te volgen. 

Toerisme Middelkerke vzw en  IMWV ov vaststellen verdeelsleutel Raad van Bestuur  & 

aanduiding 1 vertegenwoordiger en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger algemene 

vergaderingen 

Raadslid F. Spaey merkt op dat de voorzitter blijkbaar stemadvies geeft, terwijl hij zich 

vroeger altijd tegen een dergelijke handelswijze heeft verzet. Het raadslid herinnert aan 

zijn verklaring tijdens de installatievergadering dat zijn fractie een constructieve oppositie 

zal voeren. Tegen deze achtergrond vindt hij het stemadvies dan ook “eigenaardig”. 

De voorzitter antwoordt dat het de bedoeling was om de mandaten voor de oppositie open 

te stellen voor alle oppositiefracties, maar dat werd vastgesteld dat sommige mensen van 

zijn partij het niet kunnen laten om ongepaste opmerkingen te formuleren via de sociale 

media t.o.v. de nieuwe meerderheid. Als die oorlogsmodus van zijn partij blijft aanhouden, 

dan moet de nieuwe meerderheid wel overeenkomstig reageren. Het is wel de intentie om 

op een goede manier samen te werken met de oppositie. 

Raadslid F. Spaey verklaart zich niet aangesproken te voelen. Hij betreurt dat zijn fractie 

wordt gestraft voor uitspraken van mensen die niet aanwezig zijn of niet tot de fractie 

behoren. Hij herhaalt de intentie om constructief oppositie te voeren. 

De burgemeester herinnert aan de situatie van 6 jaar geleden toen alle mandaten voor de 

oppositie gegeven werden aan 1 raadslid. Destijds heeft hij zich zelfs tot de 

toezichthoudende overheid moeten wenden om zijn rechten af te dwingen. Hij is 

aangenaam verrast door de verklaring van F. Spaey ivm de constructieve oppositie. 

 

   



 

GEMEENTERAAD januari 2019 

Raadslid Frederick Spaey  

feliciteert het nieuwe bestuur en hoopt dat zij hun mandaat op een goede en 

correcte manier zullen uitoefenen. Zijn naar de oppositie verwezen fractie zal op constructieve en 

positieve manier oppositie voeren en hoopt daarbij op wederzijds respect, daarbij verwijzend naar 

de goeie samenwerking binnen het OCMW tijdens de vorige legislatuur. 

De voorzitter neemt akte van deze verklaring. Hij betreurt de wijze van overgang van het oude naar 

het nieuwe bestuur. In tegenstelling tot bijvoorbeeld Oostende is er geen overdracht van dossiers 

geweest tussen de oude en de nieuwe burgemeester. Integendeel zelfs. De nieuwe burgemeester 

heeft moeten vaststellen dat het bureel volledig leeg was en dat alle dossiers en documentatie 

verdwenen waren. Dit wordt betreurd. Hij stelt dat raadslid F. Spaey daar niets mee te maken heeft, 

maar dat hij dat toch wou meegeven. Hij noteert de verklaring van dhr. Spaey i.v.m. een 

constructieve en positieve oppositievoering. 

De burgemeester beaamt de verklaring van de voorzitter. Een en ander heeft als gevolg dat de 

voorziene zitting van de gemeenteraad op 17/01/2019 afgelast moet worden. Hij stelt de hand uit te 

reiken naar iedereen die positief wil meewerken aan de heropstanding van de gemeente. Er is veel 

werk aan de winkel en iedereen is welkom om mee te werken. Het groot aantal voorkeurstemmen 

brengt ook grote verplichtingen met zich mee, aldus de burgemeester. De grote opkomst voor deze 

zitting doet hem veel plezier en het getuigt alvast van veel interesse in de politiek.” 

Verkiezing voorzitter van de gemeenteraad 
 
De voorgedragen kandidaat-voorzitter, de heer Tom Dedecker, wordt verkozen verklaard tot 
voorzitter van de gemeenteraad. 
Na het verkozen verklaard zijn van T. Dedecker als voorzitter van de gemeenteraad vraagt raadslid 
F.Annys het woord. Hij herinnert de nieuwe meerderheid aan een opmerking van toenmalig raadslid 
en huidig burgemeester J.M. Dedecker tijdens de installatievergadering in 2013. Hij stelde toen dat 
hij zich niet akkoord kon verklaren met het aanduiden van een lid van het college als voorzitter van 
de gemeenteraad en dat hij liever een raadslid als voorzitter had. Het raadslid beklemtoont dat zijn 
opmerking niet persoonlijk is bedoeld, want dat de nieuwe voorzitter capaciteiten heeft. Het raadslid 
vraagt waarom er niet gekozen werd voor een raadslid als voorzitter. 
De voorzitter dankt het raadslid voor de lovende opmerkingen aan zijn adres. Hij verklaart een 
bruggenbouwer te zijn. In vergelijking met 6 jaar geleden dient een en ander genuanceerd. De 
kiezer heeft de huidige meerderheid krachtig gemandateerd en zijn fractie een volstrekte 
meerderheid bezorgd. Verwijzend naar zijn anciënniteit als raadslid kan hij ook terugvallen op een 
ruime ervaring. Het is volgens hem ook belangrijk dat de voorzitter iemand is die in het verleden 
actief heeft deelgenomen aan het politiek debat. Hij kon en wou het voorstel om voorzitter te 
worden bijgevolg niet afwijzen. 


